
ZÁPIS  č. 1/2024 

ze zasedání Školské rady při Gymnáziu, Třinec, příspěvkové organizaci 

 

Datum: 15. dubna 2024 

Přítomni: Ing. Jaroslav Stošek 

                          Mgr. Martin Raška 

  Mgr. Marcel Gibiec 

                          Mgr. Petra Bruková 

                          Mgr. René Brauner 

                           

                        

Omluven: Ing. Kateřina Nogová 

Hosté:        Mgr. Romana Cieslarová, Ph.D. 

Ing. Šárka Dudová 

Program jednání:   

1. Seznámení přítomných s programem jednání 

2. Omluva nepřítomnosti Ing. Kateřiny Nogolové 

3. Informace ředitelky školy o postupu jmenování nového člena školské rady místo Ing. Kateřiny 

Nogolové, která se rozhodla pro odstoupení z funkce člena školské rady  

4. Zpráva o aktivitách školy ve školním roce 2023/2024 

5. Projednání Zprávy o činnosti a plnění úkolů příspěvkové organizace za rok 2023 

6. Diskuse 

7. Závěr 

 

Průběh jednání:   

Všichni členové ŠR s předstihem obdrželi k prostudování příslušnou dokumentaci: Zpráva o činnosti 

a plnění úkolů příspěvkové organizace za rok 2023. 

Ředitelka školy informovala školskou radu o aktivitách školy v období od minulého jednání, seznámila 

radu s největšími úspěchy žáků školy v krajských a celostátních kolech vědomostních, jazykových a 

sportovních soutěží, informovala o zapojení školy do projektů, tvorbě nového ŠVP pro VG, o 

slavnostním otevření nové sportovní haly a také probíhající revitalizaci budovy školy. Byl zmíněn i 

úspěch bývalé třídy 3.A v mezinárodním testování TIMSS v oblasti matematických a přírodovědných 

znalostí ve školním roce 2022/2023. Členové školního parlamentu si pro své spolužáky připravili 

úspěšný projektový den Samet na školách. Škola se zapojila do potravinové sbírky. Pro veřejnost Mgr. 



Vlasta Liberdová a Mgr. Petr Heczko připravili Adventní koncert Pěveckého sboru Gymnázia Třinec. 

V lednu si předmětová komise chemie připravila pro žáky místních ZŠ motivační hodiny chemie, kde 

své dovednosti a možnosti, které skýtá školní chemická laboratoř, prezentovali naši žáci. Tyto hodiny 

byly kladně ohodnoceny učiteli i řediteli zúčastněných ZŠ. Ředitelka gymnázia také informovala členy 

školské rady o připravovaných aktivitách pro zájemce o studium práva i pro zájemce o technické obory 

a dalších akcích kariérového poradenství. 

Poté Mgr. Romana Cieslarová, Ph.D. stručně prezentovala jednotlivé kapitoly Zprávy o činnosti a plnění 

úkolů za rok 2023, které se staly předmětem průběžné diskuse.  

Pozornost byla soustředěna na: 

• přehled nákladů, výnosů a výsledek hospodaření z hlavní a doplňkové činnosti; 

• přehled o plnění plánu hospodaření; 

• výkaz zisku a ztráty; 

• výše plateb za srážkovou vodu. 

Dotazy členů školské rady zodpověděla paní ředitelka Mgr. Romana Cieslarová, Ph.D. a ekonomka 

školy Ing. Šárka Dudová. Členové ŠR vzali zprávu na vědomí. 

V diskusi se projednala rovněž možnost zapojení dobrovolníků z řad žáků gymnázia do práce 

charitativních organizací i do doučování žáků ze ZŠ.  

 

 V Třinci dne 22. 4. 2024     

 

Zapsala: Mgr. Petra Bruková 

Schválil: Ing. Jaroslav Stošek 

 


